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Akademirådsmøde, referat d. 29/04-2025 
• Besøg af Rebekka (Facility-chef) og Hanne Troels 

(Ressourcedirektør) 
o Først og fremmest bliver der nævnt, at den model vi har kørt mellem 

Akademirådet og Facility, med at komme med spørgsmål, forslag og 
ønsker fungerer rigtig godt for facility. 

o Dernæst bliver der sagt, at der er blevet rykket noget rundt på akademiet 
på det sidste for at gøre plads til undervisningslokaler og lignende, der 
bliver derfor spurgt hvad vi har af kommentarer og tanker, eventuelt også 
til at få det meste ud af vores fællesarealer på gangene:  
 Johannes, formand: 

• Kommer med en kritik af nogle af de åbne områder, der ikke 
bliver brugt til gruppearbejde, mens der så samtidig er 
meget gruppearbejde på biblioteket, hvor man måske 
egentlig gerne ville have haft noget ro. 

•  Der svares at det hurtigt bliver et spørgsmål omkring at 
finde ud af, hvad man kan gøre for at tilgodese flest muligst 
behov. Der har tidligere været en erfaring med at lave en et 
stillerum/stillezone på biblioteket, og det blev ikke brugt. 
Den umiddelbare erfaring er at de højryggede sofaer er 
enormt populære, hulestemningen og hyggen er det bedste 
sted at tage fat.  

 Oliver, fødevarebachelor:  
• Der bliver af Rebekka og Hanne spurgt indtil loungeområdet 

og faciliteterne på 1. sal i SH11, og Oliver giver udtryk for, at 
de er enormt populære og bliver brugt fornuftigt. Dog 
mangler der i nogle af områder nogle knager eller lignende 
opbevaringsplads.  
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 Nicolaj, finansbachelor: 
• Der er nogle fra finansbacheloren, der oplever mangel på 

gruppearbejdsplads, og måske også overblik over hvor der 
kan findes arbejdsplads i bygningen, så det bliver nemt bare 
at hoppe hurtigt ud, og lave noget arbejde i undervisningen.  

• Der er også en forespørgsel på adgang til tagterrassen på 2. 
sal, hvor man før i tiden har kunne gå direkte igennem et 
studiemiljø, men hvor man nu skal gå igennem et 
undervisningslokale eller et lærerkontor.  

 Sebastian fra JOTE:  
Har fået en mail fra nogle JOTE’ere omkring flytningen fra 7G til 30, 
de savner et køleskab i nr. 30. Udendørsarealer savnes både for 
udendørs ophold i pauser, men også til sociale arrangementer.  

• Svar:  
Der bliver kigget på køleskabe, men der er helt vildt mange 
regler, også i forbindelse med brandregler. Køleskabene i 
7G, står tilpas langt væk, så det ikke overtræder nogle 
brandregler, men der er noget dialog i gang for at 
implementere køleskabe i SH30. 

• Svar i forhold til det grønne areal:  
EAAA lejer sig udelukkende ind i bygningerne, 
udendørsarealerne er fuldt ud udlejeres ansvar, derfor skal 
udlejer inddrages og spørges, hver gang der er en ambition 
omkring at bruge udendørsarealerne til noget. På grund af 
kloakseparerings-arbejde har Arla og nogle af de andre 
lejere brug for noget parkeringsplads. Der er en tanke om at, 
der skal reetableres noget grønt udeområde i fremtiden, 
men som det ser ud lige nu, er der en prioritering af 
kloakseparering og parkering i forlængelse af det. 
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 Blandet: 
• Søren nævner det kongelige bibliotek, hvor der benyttes 

akustikgardiner, så det bliver muligt at skærme noget mere 
af for lyd og det omkringliggende.  

• Der bliver spurgt indtil Basement, og hvordan man kunne 
bruge det/optimere det til gruppearbejdsområde.  

o Der er en generel opfattelse af at Basement nok 
aldrig rigtig bliver til et gruppearbejdsområde, for 
hvis man sidder alle andre steder end centralt i 
SH30, så er der ret lang vej ned i Basement.  

• Der bliver sagt at man eventuelt kan flytte langbordet, der 
står ovre bag ved madvognen, og i stedet for at gøre plads til 
de højryggede sofaer.  

• Derudover bliver der også givet udtryk for at man måske 
gerne vil have et kabeltromle-bord over omkring 
quooker/kaffeautomat i SH30, et ønske der er bragt af nogle 
af de studerende, der har været i 7G tidligere. 

• Oliver fra fødevarebacheloren kan fortælle, at loungen på 1. 
sal ovre i SH11, bliver brugt rigtig meget. Mange af 
faciliteterne på 1. sal er superpopulære.  
 
 

• Aktiviteter på skolen (opfølgning på spørgeskema) 
o Der er kommet svar på spørgeskemaet omkring aktiviteter på 

fællesområder. De mest populære muligheder er:  
 Bordfodbold.  

• I forbindelse med bordfodboldbordet, bliver der nævnt, at 
der er mulighed for at spille bordfodbold i Basement, og af 
den årsag, bliver det nok svært at få besluttet at stille et 
bordfodboldbord et andet sted. 

 Bordtennis inde eller ude er et forslag. Facility vil have udendørs 
bordtennis med til bordet i møder med udlejer. 
 

• Spørgeskema, spam 
o Hanne siger:  

 Der er blevet arbejdet på at fortælle underviserne, at der ikke skal 
sendes spørgeskemaer rundt på det interne mail-net, men der 
ryger stadig mails rundt på trods af det. 

 Der bliver lige nu arbejdet på at opdatere IT-politikken for 
studerende, så det bliver gjort klart, hvad der kan være af 
konsekvenser for at sende mails vidt og bredt, og også så der rent 
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faktisk er en hjemmel for at slå ned på de mails, der bliver sendt 
rundt.  

• Summer School 
o Johannes har skrevet til Sharon Wilkins, der er leder for internationale 

forbindelser og den ansvarlige for Summer School. 
o Johannes oplever et problem med at formidlingen af summerschool 

måske bliver uddelegeret for langt ud, og derfor går formidlingen af det lidt 
tabt undervejs.  

o Der bliver diskuteret, om det er relevant at indkalde Sharon til et møde.  
 Johannes tager fat i hende, og indkalder til et møde, så vi kan få 

holdt en fornuftig samtale om, hvordan Summer School stykkes 
sammen i forhold til merit og ECTS-point, i forhold til 
kommunikationen af det til de studerende.  

o På finans bliver der mødt et problem med at man får merit for nogle ECTS-
point ved at tage på summerschool. Det bliver et problem, da der så er 
bekymring for at man mister et valgfag på finansbacheloren, der er et krav 
til at komme videre på kandidaten. Derfor er der brug for noget  

o Der bliver givet et forslag om eventuelt at ændre navnet til Summer 
Academy, da man synes, at navnet Summer School har negative 
konnotationer.   

o Det er især kommunikationen af det, der for os at se, er relevant. 

 

• E.v.t 
o Snack-/drikkevare-automat i 7G.  

 Der har være tidligere erfaringer med at sådan en maskine 
simpelthen ikke bliver brugt, og der opstår et problem i at finde ud 
af, hvem der skal dække det eventuelle tab, der er ved at lade 
tingene, der står i maskinen, gå på dato.  
 

• Næste møde:  
o 10-06-2025, 14.30 
o Sommerafslutning for AR samtidig.  


